

Progi zarobkowe

<i>od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r.</i>	
70 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (rocznie)	43 187,90 zł
130 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (rocznie)	80 205,20 zł

<i>od 01.01.2021 r. do 31.12.2021 r.</i>		
70 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (miesięcznie)	3 618,30 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	3 820,60 zł	01.03.2021 r. – 31.05.2021 r.
	3 977,10 zł	01.06.2021 r. – 31.08.2021 r.
	3 853,20 zł	01.09.2021 r. – 30.11.2021 r.
		01.12.2021 r. – 31.12.2021 r.
130 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (miesięcznie)	6 719,70 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	7 095,40 zł	01.03.2021 r. – 31.05.2021 r.
	7 386,10 zł	01.06.2021 r. – 31.08.2021 r.
	7 155,90 zł	01.09.2021 r. – 30.11.2021 r.
		01.12.2021 r. – 31.12.2021 r.

<i>Kwoty maksymalnych zmniejszeń (miesięcznie)</i>		
emerytura i renta z tytułu inwalidztwa I grupy	620,37 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	646,67 zł	01.03.2021 r. – 31.12.2021 r.
renta z tytułu inwalidztwa II i III grupy	465,31 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	485,04 zł	01.03.2021 r. – 31.12.2021 r.
renta rodzinna, do której uprawniona jest jedna osoba	527,35 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	549,71 zł	01.03.2021 r. – 31.12.2021 r.

Stan na 1 września 2021 r.

Progi zarobkowe

<i>od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r.</i>	
70 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (rocznie)	43 187,90 zł
130 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (rocznie)	80 205,20 zł

<i>od 01.01.2021 r. do 31.12.2021 r.</i>		
70 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (miesięcznie)	3 618,30 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	3 820,60 zł	01.03.2021 r. – 31.05.2021 r.
	3 977,10 zł	01.06.2021 r. – 31.08.2021 r.
	3 853,20 zł	01.09.2021 r. – 30.11.2021 r.
		01.12.2021 r. – 31.12.2021 r.
130 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (miesięcznie)	6 719,70 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	7 095,40 zł	01.03.2021 r. – 31.05.2021 r.
	7 386,10 zł	01.06.2021 r. – 31.08.2021 r.
	7 155,90 zł	01.09.2021 r. – 30.11.2021 r.
		01.12.2021 r. – 31.12.2021 r.

<i>Kwoty maksymalnych zmniejszeń (miesięcznie)</i>		
emerytura i renta z tytułu inwalidztwa I grupy	620,37 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	646,67 zł	01.03.2021 r. – 31.12.2021 r.
renta z tytułu inwalidztwa II i III grupy	465,31 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	485,04 zł	01.03.2021 r. – 31.12.2021 r.
renta rodzinna, do której uprawniona jest jedna osoba	527,35 zł	01.01.2021 r. – 28.02.2021 r.
	549,71 zł	01.03.2021 r. – 31.12.2021 r.

Stan na 1 września 2021 r.

